

项目名称(1)

项目名称:	金义都市新区浙中科技城项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	工业
项目规模(总投资):	20 亿人民币
项目背景及建设条件:	为了加快金义都市新区发展,按照“高端化、高质化、高新化”的要求建设浙中科技城,建成浙江中西部的科技创新中心、高端人才聚集区和新兴产业高地,打造成自主创新跨越发展新引擎。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目规划用地面积 500 亩。建设研发设计中心、试制加工中心、检测鉴定中心、信息咨询服务中心、创业服务中心、人才公寓等。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	无
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带,浙中城市群金义主轴线的中部,整体规划总面积 305 平方公里,首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显,区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标,为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	Mid-Zhejiang Science and Technology City Project in Jinyi New Urban Area
The location of the Project	jinhua
Industry	industry
The Scale of the Project	2 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	To accelerate the development of Jinyi New Urban Area, we are committed to build up the Mid-Zhejiang Science and Technology City in accordance with the standard of “high-end, high-quality and high-tech.” The sci-tech city is predicted to be the science and technology innovation center in mid-west of Zhejiang Province. It is a new engine of the exceeding development of independent innovation place where top-notch talents and emerging industries gathers.
Preparation or Progress of the Project	Currently, we have completed the project proposals.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	Unlimited
Construction Scale and Content of the Project	It is planned to cover an area of 500mu (1 acre =6.07 mu), with R&D design center, trial-manufacturing and processing center, detection and identification center, information consulting service center, entrepreneur service center and apartment for the talent etc.
Cooperative Modes and Content	Unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principal axis of the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of low hills, which will provide guarantees of land resources for the project construction. Ways of cooperation are unlimited.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact’s Mobilephone Number	+86-579-82980023
Telephone	
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称(2)

项目名称:	金义都市新区现代家居装饰广场项目
项目所在地:	金华
所属行业:	商业
项目规模(总投资):	6 亿元人民币
项目背景及建设条件:	为大力发展金义都市新区现代服务业,有效促进人口集聚,促进新区城市化发展,满足新区及附近村镇日益增长的家居装饰需求,拟建设新区现代家居装饰广场项目。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目用地面积 200 亩。建设全品类品牌家具区,集成家居体验馆区,装饰品、仿古类及其他交易区,综合配套服务设施等。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带,浙中城市群金义主轴线的中部,整体规划总面积 305 平方公里,首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显,区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标,为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Modern House Decorations Plaza Project in Jinyi New Urban Area
The location of the Project	jinhua
Industry	Business
The Scale of the Project (The Total Investment)	600 million RMB.
The Background and Construction Condition of Project	The modern house decorations plaza project is planned to be carried out to promote the rapid development of the modern service industry in Jinyi New Urban Area, to facilitate the population aggregation and urbanization of this area and to meet the increasing need of house decorations in the new district and towns and countries nearby as well.
Preparation or Progress of the Project	Currently, the project proposals have been completed
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	Unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The plaza is planned to cover an area of 200 mu (1 acre =6.07 mu), with furniture of all brands area, experiencing zone of integrated home décor, trading area of ornaments, antique collections and other articles, and supporting service facilities etc.
Cooperative Modes and Content	Unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction. Ways of cooperation are unlimited.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称（3）

项目名称:	金义都市新区名人民宿游休闲带项目
项目所在地:	金华
所属行业:	旅游
项目规模(总投资):	3.3 亿元人民币
项目背景及建设条件:	金义都市新区文化旅游资源丰富,其中诗人艾青故里畝田蒋、沈约后裔聚居地山头下村、孔子后裔聚居地马腰孔、范仲淹后裔聚居地下范村等四个村都是国家和省历史文化名村。拟对四个村的文化、生态休闲等资源进行有机整合,形成名人民宿休闲旅游带。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	规划建设用地面积 58.40 亩,土地流转可租用农用地 2970 亩。完善道路、电力电讯、给排水等基础设施配套,增添旅游设施,修缮名人故居建筑群,兴建诗歌之家、孔子讲学堂、文化礼堂以及名人雕塑、生态停车场,开发休闲观光农业等。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带,浙中城市群金义主轴线的中部,整体规划总面积 305 平方公里,首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显,区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标,为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Leisure Tour Zone of Celebrities' House in Jinyi New Urban Area
The location of the Project	jinhua
Industry	Tourism
The Scale of the Project (The Total Investment)	330 million RMB
The Background and Construction Condition of Project	<p>With bountiful cultural tourism resources, Jinyi New Urban Area has plenty of nationally and provincially famous historical and cultural villages, such as Fantianjiang Village - hometown of Aiqing, (a well-known poet in modern China), Shantouxia village - abitation of Shen Yue' s (a poet in the Southern and Northern Dynasties of ancient China) descendants, Mayaokong Village - settlement of Confucius' s(the founder of Confucianism) offspring, and Xiafan Village - locality of Fan Zhongyan' s (statesman, thinker and litterateur in North Song Dynasty of ancient China) posterity. We plan to integrate the cultural and eco-fallow resources of the four villages above mentioned and to establish a leisure tour zone of celebrities' house in the new district.</p>
Preparation or Progress of the Project	Currently, we have completed the project proposals.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	the planned construction lands occupy 58.40mu (1 acre =6.07 mu), with 2,790 mu rented farmland. The project include building infrastructures such as improving roads, providing electricity power, telecommunications, water supply and drainage, adding tourism facilities, repairing architectural complex in celebrities' hometown, constructing home of poetry, Confucius School, cultural auditorium, celebrity sculptures, ecological parking lot and developing recreational agriculture etc.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	

Brief Introduction of Project Investment Unit	<p>Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction. Ways of cooperation are unlimited.</p>
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称（4）

项目名称:	金义都市新区网络电商平台项目
项目所在地:	金华金东区
所属行业:	服务业
项目规模(总投资):	1.9 亿元人民币
项目背景及建设条件:	为了推动金义都市新区网络经济发展,加快电商行业的发展建设,提高电商企业的集聚密度,提升电商行业的发展质量,现拟建设高品位的网络电商平台。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目规划用地 50 亩,总建筑面积 4.7 万平方米,建设网络电商综合大楼、综合配套用房、物业管理用房、地下停车场等。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带,浙中城市群金义主轴线的中部,整体规划总面积 305 平方公里,首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显,区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标,为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	E-business Service Platform Project in Jinyi New Urban Area
The location of the Project	jinhua
Industry	Service
The Scale of the Project (The Total Investment)	190 million RMB
The Background and Construction Condition of Project	A high-grade E-commerce service platform is planned to be built to promote the development of internet economy in Jinyi New Urban Area, to accelerate the progress and enhance the development quality of e-business industry and to increase the agglomeration density of e-business enterprises.
Preparation or Progress of the Project	Currently, we have completed the project proposals.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	the planned area occupies 58.40mu (1 acre =6.07 mu), with 47,000 square meters of overall floorage. The project include building e-commerce building complex, integrated supporting houses, property management houses and underground parking lot etc.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction. Ways of cooperation are unlimited.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称（5）

项目名称:	金义都市新区浙中电商学院项目
项目所在地:	金华
所属行业:	学校
项目规模(总投资):	11 亿元人民币
项目背景及建设条件:	电子商务作为 21 世纪的主要经济贸易方式之一，打破了传统商务活动的时间和地域限制，极大提高了经济效率，将使世界经济面临巨大的变革。为了推动金义都市新区网络经济发展，加快电商行业的发展建设，拟建设一所高品质的网络电商学院，以加快电商人才培养，满足电商企业对电商人才的需求。
项目准备或进展情况:	
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目总建筑面积 31.4 万平方米。建设教学综合楼、实训综合楼、图书馆、体育馆、文体中心、行政办公楼、师生公寓、食堂、学生接待中心、后勤服务中心等。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带，浙中城市群金义主轴线的中部，整体规划总面积 305 平方公里，首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显，区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标，为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Project of the Mid-Zhejiang E-commerce College in Jinyi New Urban District
The location of the Project	jinhua
Industry	school
The Scale of the Project	1.1 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	As one of main patterns of business in the 21st century, e-commerce overcomes geographical and time constraints in traditional business activities and highly improves economic efficiency. As a result, it brings a great reform in the global economy. For the development of Network Economy, e-commerce is highly supported in Jinyi New Urban District. Accordingly, an advanced network and e-commerce college will be built to cultivate more talents on e-commerce for the need of those e-commerce enterprises.
Preparation or Progress of the	
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	the planned area occupies 314,000 square meters will be covered for buildings such as teaching building, field training building, library, gymnasium, culture and sports center, administrative building, apartments for teachers and students, canteens, student reception center, and logistical service center building.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称（6）

项目名称:	金义都市新区浙中综合医院项目
项目所在地:	金华
所属行业:	医院
项目规模(总投资):	10 亿元人民币
项目背景及建设条件:	为提升和培育金义都市新区综合医疗能力，加强医疗服务体系建设，拟引进北京、上海等地综合大医院作为技术支撑，合作建设浙中综合医院，满足新区及整个浙中地区医疗服务需求。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目用地总面积 13 万平方米，建成集医疗、预防、科研、教学、康复为一体的现代化三级甲等综合性医院。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带，浙中城市群金义主轴线的中部，整体规划总面积 305 平方公里，首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显，区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标，为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Mid-Zhejiang General Hospital Project in Jinyi New Urban District
The location of the Project	jinhua
Industry	hospital
The Scale of the Project (The Total Investment)	1 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	To improve and foster the general health care level of Jinyi New Urban District,, to step up the construction of health care service and to meet the need of health care of Jinyi District and the whole central Zhejiang region, it is planned to introduce the comprehensive hospital in Shanghai and Beijing as technical support and cooperate to build Mid-Zhejiang general hospital.
Preparation or Progress of the Project	The proposal for the project has been completed so far.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited.
Construction Scale and Content of the Project	The land of 130 thousand square meters will be used for the modern upper first-class general hospital which combines health care, medical precautions, scientific research, education and rehabilitation.
Cooperative Modes and Content	unlimited.
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称（7）

项目名称:	金义都市新区养生健康谷项目
项目所在地:	金华
所属行业:	服务业
项目规模(总投资):	13 亿元人民币
项目背景及建设条件:	随着金义都市新区的快速发展,人口集聚不断增加,老年人的数量也在不断扩大,新区内还没有一座上规模的养老机构。为满足养老需求,拟建设新区养生健康谷。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目用地面积 600 亩。建设特殊护理室、夫妻公寓、标准间公寓、医技楼、康复中心等。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带,浙中城市群金义主轴线的中部,整体规划总面积 305 平方公里,首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显,区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标,为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Heath Care Center project of Jinyi New District
The location of the Project	jinhua
Industry	service
The Scale of the Project (The Total Investment)	1.3billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	With the rapid development of Jinyi New District, increasing population aggregation and the ever growing number of the senior citizens, there is still no proper- scale nursing home in New District. To meet the need of nursing the aged, it is planned to build health care centre of the New District.
Preparation or Progress of the Project	The proposal for the project has been completed so far.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The land of 600 mus is for the project amounts to the land 600 mus. It is planned to build special caring room, the flat for couples, standard flat, medicine technology building and the rehabilitation centre, etc.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction. Ways of cooperation are unlimited.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称(8)

项目名称:	金义都市新区现代农业休闲观光区项目
项目所在地:	金华
所属行业:	农业
项目规模(总投资):	5 亿元人民币
项目背景及建设条件:	金华是一个“宜居、宜学、宜游”的城市，金义都市新区拥有丰富的旅游资源，休闲旅游业发展前景十分广阔。项目拟将农业科教与休闲观光相结合，建设特色鲜明的现代农业休闲观光区。
项目准备或进展情况:	目前已完成项目建议书编制。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目用地面积总面积 1000 亩。建设入口景观、农业认知、休闲、大棚生产、生态养殖、其他等六大功能区。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金义都市新区地处金华市区与义乌城市的中间地带，浙中城市群金义主轴线的中部，整体规划总面积 305 平方公里，首期规划 66 平方公里。新区区位、交通优势明显，区块内拥有 3.8 万亩低丘缓坡综合开发利用试点用地指标，为项目建设提供了土地资源保障。
联系人:	陈小莉
联系人手机:	
联系电话:	0579-82980023
邮箱:	jsjzsg@163.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Project of Modern Leisure and Sightseeing Agriculture Area in Jinyi New District
The location of the Project	jinhua
Industry	Agriculture
The Scale of the Project	0.5billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	Jinyi New District in Jinhua, a city suitable for living, studying and travelling, is full of tourism resources and there are broad prospects for development of the leisure tourism. Combining with agricultural science education and leisure and sightseeing, this project plans to build a modern Leisure and Sightseeing Agriculture Area with distinctive features.
Preparation or Progress of the Project	The proposal for the project has been completed so far.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The total area of 1000 mu will be covered in the project. It will build functional zones for the entrance landscape, the agricultural knowledge, the agricultural greenhouse, the ecological aquaculture, etc.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Located in the middle of Jinhua and Yiwu, Jinyi New Urban Area is right at the center of Jinyi principle axis in the Mid-Zhejiang urban agglomeration. Its overall planned area covers 305 square kilometers with 66 square kilometers developed in the first phase. Jinyi New Urban Area is characteristic of superior location and transportation, with 38,000 mu pilot land index for the integrated development and utilization of mild slope of hills, which provide the guarantees of land resource for the project construction.
Contacts	Chen Xiaoli
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-82980023
E-mail	jsjzsg@163.com

项目名称（9）

项目名称:	金华经济技术开发区湖海塘运动休闲中心项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	服务业
项目规模(总投资):	52 亿人民币
项目背景及建设条件:	湖海塘运动休闲中心项目北依中心城区，南靠石门农场生态休闲区，是连接城市与南山休闲生态旅游区的纽带，是一个集体育运动、生态游憩、文化展示、商务会展、高档住宅等功能为一体的城市生态休闲游憩空间。
项目准备或进展情况:	无
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目占地面积 3500 亩，首期 1200 亩。项目以湖海塘生态景观为特色，依托市级体育中心，注入文化元素，规划形成生态公园区、体育运动区、水上游乐区、城市会展区、高尚住宅区，全力打造“金华小西湖”。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金华经济技术开发区是国家级经济技术开发区，下辖江南、金西两大区块，产业特色突出，配套设施齐全，交通便利，区位优势明显。
联系人:	范晓晖
联系人手机:	
联系电话:	0579-83182456
邮箱:	

The Name of the Project

The Name of the Project	The Project of Huhaitang Recreational Sports Center in Jinhua Economic and technological Zone
The location of the Project	jinhua
Industry	service
The Scale of the Project	5.2 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	Huhaitang Recreational Sports Center, which is in the south of city center and north of Shimen Farm Ecological Recreational Area, and links the city with the Nanshan Ecological Recreational Area, is an ecological recreational area for sports, ecotourism, cultural display, business exhibition, high-end residential district, etc.
Preparation or Progress of the Project	
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The total planned area of 3500 mu will be covered in the project with 1200 mu in the initial period. Enjoying the feature of Huhaitang ecological landscape and cultural elements of municipal sports center, the project will include areas for ecological parks, sports, water recreational activities, business exhibitions and high-end residential district. It is dedicated to creating a “Mini West Lake of Jinhua”.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Jinhua Economic and Technical development zone belongs to the national economic and technical development zone, and it is divided into Jiangnan zone and Jinxi zone which both have unique industrial features, complete supporting facilities and enjoy convenient transportation and prominent advantage of geographic position. The committee of the development zone is responsible for organizing and coordinating.
Contacts	Fan Xiaohui
Contact’s Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-83182456
E-mail	55868573@qq.com

项目名称（10）

项目名称:	金华经济技术开发区新能源汽车产业园项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	工业
项目规模(总投资):	100 亿人民币
项目背景及建设条件:	金华市是我省发展新能源汽车产业重点布局地区，也是第一个省级新能源汽车示范推广试点城市，已列入国家试点城市，成为全国新能源汽车商业化营运车辆最多的地级市。青年汽车集团、众泰集团列入全省首批 5 个纯电动汽车产业技术创新综合试点。近 20 个新车型进入国家节能与新能源汽车目录，初步形成了特点鲜明的新能源汽车产业体系。
项目准备或进展情况:	目前规划建设已启动。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目占地面积 2500 亩。形成集新能源汽车研发、制造、展示、配套服务为一体的产业园。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金华经济技术开发区是国家级经济技术开发区，下辖江南、金西两大区块，产业特色突出，配套设施齐全，交通便利，区位优势明显。
联系人:	范晓晖
联系人手机:	
联系电话:	0579-83182456
邮箱:	55868573@qq.com

The Name of the Project

The Name of the Project	New Energy Automobile Industrial Park Project In Jinhua Economic And Technological Development Zone
The location of the Project	jinhua
Industry	industry
The Scale of the Project	10billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	Jinhua is a key layout area in developing new energy vehicles industry. It is also the first provincial pilot city for the demonstration and promotion of the new energy vehicle as well as National pilot city which owns the most new energy vehicles commercial operation of the vehicles. Youngman group and Zotye Auto are listed on the provincial first five comprehensive pilot pure electric automobile industry technology innovations. There are nearly 20 new models are added to the national energy saving and new energy car directory, which initially form distinctive new energy automotive industry system.
Preparation or Progress of the Project	At present, the planning and construction has started.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	It covers an area of 1.67 square kilometer. An industrial park for the integration of new energy automobile research and development, manufacture, display, supporting services will be built.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Jinhua Economic and Technical development zone belongs to the national economic and technical development zone, and it is divided into Jiangnan zone and Jinxi zone which both have unique industrial features, complete supporting facilities and enjoy convenient transportation and prominent advantage of geographic position. The committee of the development zone is responsible for organizing and coordinating.
Contacts	Fan Xiaohui
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-83182456
E-mail	55868573@qq.com

项目名称（11）

项目名称:	金华经济技术开发区九峰山温泉休闲度假中心项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	旅游业
项目规模(总投资):	14.5 亿人民币
项目背景及建设条件:	项目位于省级风景名胜区九峰山景区范围内，坐落于万亩茶园边。项目由接待服务中心、商务客房和VIP会所组成，按五星级标准建设接待大堂、休闲中心、养生中心、医疗中心、会议中心及配套用房等。
项目准备或进展情况:	目前项目规划已完成，温泉体验馆已投入运营。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	占地面积 375 亩。建设五星级温泉养生中心、温泉森林、养生庭院及配套设施，形成年接待游客 35 万人次的接待能力。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金华经济技术开发区是国家级经济技术开发区，下辖江南、金西两大区块，产业特色突出，配套设施齐全，交通便利，区位优势明显。
联系人:	范晓晖
联系人手机:	
联系电话:	0579-83182456
邮箱:	55868573@qq.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Project of Hotspring Recreational Center of Jiufengshan Mountain in Jinhua Economic and Technological Development Zone
The location of the Project	jinhua
Industry	tourism
The Scale of the Project (The Total Investment)	1.45billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	The site of the project lies in the provincial scenic spot—Jiufengshan mountain resort and is beside tea garden of ten thousand mu (1 acre=6.07mu). It consists of reception center, business rooms and VIP club. In addition, the reception hall, recreational center, health center, medical center, meeting center and supporting houses are all built by the standard of five-star rating.
Preparation or Progress of the Project	The project planning has been completed, and the hotspring experience room has been put into
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The total investment of this project is 1.45 billion RMB with its covering area of 375 mu. It aims to build a hotspring health center of five-star rating standard, hotspring forrest, health courtyard and supporting facility so as to reach the receiving capacity of 350 thousand tourists per year.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Jinhua Economic and Technical development zone belongs to the national economic and technical development zone, and it is divided into Jiangnan zone and Jinxi zone which both have unique industrial features, complete supporting facilities and enjoy convenient transportation and prominent advantage of geographic position. The committee of the development zone is responsible for organizing and coordinating.
Contacts	Fan Xiaohui
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-83182456
E-mail	55868573@qq.com

项目名称（12）

项目名称:	金华经济技术开发区现代食品加工园项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	农业
项目规模(总投资):	40 亿人民币
项目背景及建设条件:	金华经济技术开发区食品工业发展档次不断提升，拟打造一个高标准的现代食品工业园。园区内已有伊利、蒙牛乳业、佐源糖业、英博双鹿啤酒、浙江大北农农牧科技、菜篮子食品等大型品牌企业。
项目准备或进展情况:	
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目占地面积 1000 亩，重点引进国内外知名品牌食品生产企业，形成冷链物流、仓储、加工配送、特色农产品、检验检疫、生产资料销售以及配套商务、办公、餐饮、公寓、农产品超市、特色产业旅游观光、购物等多功能于一体的冷链物流综合体。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金华经济技术开发区是国家级经济技术开发区，下辖江南、金西两大区块，产业特色突出，配套设施齐全，交通便利，区位优势明显。
联系人:	范晓晖
联系人手机:	
联系电话:	0579-83182456
邮箱:	55868573@qq.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Project of Modern Food Processing Garden in Jinhua Economic and Technological Development Zone
The location of the Project	jinhua
Industry	Agriculture
The Scale of the Project	4 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	With food industry in Jinhua Economic and Technological development zone is increasingly developing, it is planned to build a high-standard modern food industry park. There are many famous enterprises such as Yili and Mengniu Dairy, Zuoyuan Sugar, Inbev Double Deer, Zhejiang Beinong Farming Technology and Vegetable Basket Food in the zone.
Preparation or Progress of the ect	
The Cooperation Intention or	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The total investment of this project is over 4 billion RMB with its covering area of 1000 mu. By introducing the famous brand food processing enterprises from both home and abroad into the zone, it aims to form a cold chain logistics complex consisting of many functions such as cold chain logistics, storage, processing and distribution, special agricultural products, inspection and quarantine, selling of means of production, supporting facilities for business, working, dining and living, agricultural products supermarket, tour and sightseeing of the special industry, and shopping.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Jinhua Economic and Technical development zone belongs to the national economic and technical development zone, and it is divided into Jiangnan zone and Jinxi zone which both have unique industrial features, complete supporting facilities and enjoy convenient transportation and prominent advantage of geographic position. The committee of the development zone is responsible for organizing and coordinating.
Contacts	Fan Xiaohui
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-83182456
E-mail	55868573@qq.com

项目名称（13）

项目名称:	金华经济技术开发区千年九峰禅寺宗教综合体开发项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	旅游业
项目规模(总投资):	10 亿人民币
项目背景及建设条件:	九峰禅寺有 1500 多年的历史，引来许多文人雅士到此隐居讲学，名仙到此修道炼丹。晋代道家创始人葛洪、五代名僧贯休曾在此隐居；元代画坛魁首黄公望画的“九峰雪雾图”，现珍藏北京历史博物馆；明代太常卿鸿胪寺卿胡森等历史名家的迹踪依然可寻。
项目准备或进展情况:	现已完成项目规划。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目占地面积 200 亩。建设新九峰禅寺、禅修学堂、祈福别院、菩提书院等宗教建筑，成为全国首座达摩文化体验中心。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金华经济技术开发区是国家级经济技术开发区，下辖江南、金西两大区块，产业特色突出，配套设施齐全，交通便利，区位优势明显。
联系人:	范晓晖
联系人手机:	
联系电话:	0579-83182456
邮箱:	55868573@qq.com

The Name of the Project

The Name of the Project	Jiufeng Zen Temple Religious Complex Project in Jinhua Economic and Technical Development Zone
The location of the Project	Jinhua
Industry	tourism
The Scale of the Project	10 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	Jiufeng Zen Temple has enjoyed a history of 1500 years. Many refined scholars come to live in seclusion or give lectures, and famous Taoists come to cultivate themselves according to Taoism and practice alchemy. The founder of Taoism in Jin Dynasty Gehong and the renowned monk Guanxiu in the Five Dynasties (907-960 B.C.) come here to live in seclusion. The painting named The Snow and Fog in Jiufengshan Mountain painted by the No.1 painter in Yuan Dynasty Huang Gongwang is now a collection in Beijing History Museum. Celebrities in ancient times such as the high-ranking official in Ming Dynasty Hu Sen had left their footprints in here.
Preparation or Progress of the Project	By now the project planning has been completed.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The total investment of this project is over 10 billion RMB with its covering area of 200 mu. It aims to build the new Jiufeng Zen Temple, Zen school, blessing courtyard, Bodhi academy so as to become the first Dharma culture experience center.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Jinhua Economic and Technical development zone belongs to the national economic and technical development zone, and it is divided into Jiangnan zone and Jinxi zone which both have unique industrial features, complete supporting facilities and enjoy convenient transportation and prominent advantage of geographic position. The committee of the developent zone is responsible for organizing and coordinating.
Contacts	Fan Xiaohui
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-83182456
E-mail	55868573@qq.com

项目名称（14）

项目名称:	金华经济技术开发区文化科技园项目
项目所在地:	金华市
所属行业:	服务业
项目规模(总投资):	50 亿人民币
项目背景及建设条件:	开发区文化科技园是以科技和文化创意为特色，以工业设计为重要引擎，拟引进拥有高端制造、高新技术和文化创意的企业，建成一个集制造、展示、交易、办公、培训等多功能于一体的综合性服务外包产业基地。
项目准备或进展情况:	
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	项目占地面积 5 平方公里，首期占地面积 1500 亩，分为外包、科技研发、交易展示、创业服务四大功能区块。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	金华经济技术开发区是国家级经济技术开发区，下辖江南、金西两大区块，产业特色突出，配套设施齐全，交通便利，区位优势明显。
联系人:	范晓晖
联系人手机:	
联系电话:	0579-83182456
邮箱:	55868573@qq.com

The Name of the Project

The Name of the Project	The Project of Cultural Creative Park of Science and Technology in Jinhua Economic and Technological Development Zone
The location of the Project	jinhua
Industry	service
The Scale of the Project (The Total Investment)	5 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	The cultural creativity of science and technology park features science and technology and cultural creativity, and is driven by industrial design .It plans to introduce high-end manufacturing, high-tech and cultural creative enterprises to build a comprehensive service outsourcing industry base of manufacturing, exhibition, trade, office, training and so on.
Preparation or Progress of the Project	
The Cooperation Intention or Negotiation Object	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	The total investment of the project is 5 billion RMB, and it covers an area of 5 square kilometer with the land of first phase 1500 mu. It is divided into four major functional blocks including outsourcing, technology research and development, trade shows and innovation service.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Jinhua Economic and Technical development zone belongs to the national economic and technical development zone, and it is divided into Jiangnan zone and Jinxi zone which both have unique industrial features, complete supporting facilities and enjoy convenient transportation and prominent advantage of geographic position. The committee of the development zone is responsible for organizing and coordinating.
Contacts	Fan Xiaohui
Contact's Mobilephone Number	
Telephone	+86-579-83182456
E-mail	55868573@qq.com

项目名称(15)

项目名称:	婺城区婺星产业基地招商项目
项目所在地:	金华市婺城区
所属行业:	信息软件业
项目规模(总投资):	30 亿人民币
项目背景及建设条件:	项目位于婺城新城新区, 紧邻婺城区行政中心, 是婺城区信息产业集聚发展的核心示范区块。
项目准备或进展情况:	目前首批企业即将启动建设, 今年将继续出让一批建设用地, 引进软件和信息服务业企业。
合作意向或洽谈对象:	不限
项目建设规模和内容:	总建筑面积达 35 万平方米。一期规划 485 亩, 培育和引进软件开发、电子商务、信息服务、服务外包等信息产业企业和项目。
合作方式和内容:	不限
项目中方提供合作的条件:	
项目招商单位简介:	浙中信息产业园管委会负责项目开发建设、招商引资和入园企业服务, 提供土地出让、基础配套、物业服务、政策扶持等。
联系人:	李沂轲
联系人手机:	
联系电话:	0579-82755089
邮箱:	248877213@qq.com

The Name of the Project

The Name of the Project	Project Proposals for Investment of Wuxing Industrial Base in Wucheng District
The location of the Project	jinhua
Industry	Software and information industry
The Scale of the Project (The Total Investment)	3 billion RMB
The Background and Construction Condition of Project	Located in the new city region of Wucheng District, and close to the Administrative Center of Wucheng District, the project is the core demonstration block of information industrial agglomeration in Wucheng District.
Preparation or Progress of the Project	At present, the first batch of enterprises are about to start construction. A group of construction land would be sold this year, and enterprises of software and information service industry would also be introduced.
The Cooperation Intention or Negotiation oObject	unlimited
Construction Scale and Content of the Project	the total construction area reaches 350,000 square meters. The first phase program covers an area of 485 mu (1 acre = 6.07 mu) in order to cultivate and introduce information industrial enterprises on software development, e-commerce, information service and service outsourcing.
Cooperative Modes and Content	unlimited
The Chinese side of the Project to Provide Cooperative Conditions	
Brief Introduction of Project Investment Unit	Mid-Zhejiang Central Information Industry Park Management Committee is responsible for project development and construction, attracting investment and serving the enterprises. It also provides land leasing, basic equipment, property service, policy support etc.
Contacts	Li Yike
Contact's Mobilephone Number	+86-579-82755089
Telephone	
E-mail	248877213@qq.com